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Benvolguts, benvolgudes

La Junta PDI ha enviat un mail a tot el professorat explicant que demanen que es retiri un

punt de l'ordre del dia de la Comissió de Professorat Acadèmic que tindrà lloc aquesta

tarda. Es tracta del punt titulat:
Aprovació de les propostes d'assignació de recursos als departaments per al curs
2014-2015.

Els membres de la Junta han explicat  en una reunió a l'equip  de govern (també ho

exposen al mail que han difós) que els motius de la petició es fonamenten en la negativa

a acceptar l'aplicació d'un model de distribució de plantilles dels departaments que no ha

estat negociat, però el cert és que el model no s'ha aplicat perquè no existeix, per bé

que la voluntat de l'equip és que pugui existir i ser aplicat al curs 2015-2016.

L'assignació de recursos per a l'any 2014-2015 s'ha fet amb base a uns criteris que, com

cada any,  defineix el vicerectorat de professorat, amb la novetat que aquest any s'han

explicitat abans d'iniciar les negociacions amb els directors de departament. Mai abans la

Junta PDI ha intervingut en la definició del criteris que empra el  vicerectorat, però en

aquesta ocasió els membres de la Junta s'oposen als criteris emprats per  a la
distribució  del  recursos  del  proper  curs  perquè  -malgrat  reconèixer  que  no
disposen de dades- afirmen que comporten retallades de plantilla, i  això no és

cert.  Per  tal  d'aclarir  aquest  punt  i  tal  com  s'havia  anunciat,  la  documentació

corresponent a aquesta distribució serà lliurada a la Comissió.

En tot cas, coincidim amb la JPDI que no s’ha de sotmetre a aprovació de la CPA
els criteris en els que es fonamenta el  punt de sortida en les negociacions del
vicerectorat , sinó els resultats de la negociació individual  amb cada director o

directora de departament, per la qual cosa proposarem a la Comissió de Professorat

Acadèmic reformular l’acord.

Cordialment,

Juan Jesús Donaire

Vicerector de Professorat i Programació Acadèmica
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